
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku  

z działań podejmowanych w okresie od 29 kwietnia 2025 r. do  

29 maja 2025 r.  Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. W dniu 29 kwietnia 2025 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik 

oraz ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały 

Rady Miejskiej w Prudniku podjęte na XIX sesji Rady z dnia 28 kwietnia 2025 r., 

celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu. 

2. 30 kwietnia 2025 r, wpłynęła skarga decyzję i stanowisko Burmistrza Prudnika  

w sprawie  lokalizacji wiaty na odpady komunalne. Skarga została skierowana do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku.  

3. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku 

złożone na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

4. 30.04.2025 wpłynęła prezentacja o działalności Nadleśnictwa Prudnik w roku 

ubiegłym i planach na rok bieżący. (prezentacja została przekazana Radnym 

mailowo). 

5. W dniu 05.05.2025 r. przekazałem wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Prudniku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika za rok 2024 do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. W dniu 21 maja 2025 r. wpłynęła 

pozytywna opinia RIO w sprawie złożonego wniosku.  

6. 13 maja 2025 r. wpłynął Projekt zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Opolu w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody 

„Dębniak” - z prośbą o zaopiniowanie. Projekt uchwały w tej sprawie znajduje się  

w porządku dzisiejszego posiedzenia. 

 

 


